
KOMUNALNA PROBLEMATIKA

Problem cestnega odseka
od Btezovice do Podpeči

Dejstvo je, da je precej nevarnosti na tem odseku plod
neodgovorncga in nelogičnega dela Skupnosti za ceste
Ljubljana, ki kritičnih točk ne rešuje, ampak jih 5c bolj
zapleta, saj sc očitno ne zaveda, da razpolaga z denar-
jem, katerega prispevamo vsi občani. Prav na tem odse-
ku je omenjena skupnost večkrat ukrepala proli logiki,
zdravi pameti, interesu krajanov - domačinov in pred-
stavnikov krajevnih skupnosti. Prav tako pa rešilve tudi
finančno niso bile nii cenejše.

KONKRETNIPRIMERI;
- Mostička: Ob gradnji ceste so postavili tudi mosto-

ve. Le ti so tako široki, da se je lahko v tistih časih
normalno odvijal promet z vprežnimi vozmi. Pozneje, ko
je bil odsek asfaltiran, promet gostejši in hitrosti višje, pa
so te ločke postale nevarne in so tudi tcrjale žrtve.
Zahteva, da se te točke odstrani je bila utemeljena,
finančna sredstva pa tudi zagotovljena. Skupnost za ceste
Ljubljana je proti volji krajanov mostička z notranjc
strani ogradila s kovinsko ograjo in tako zožala vozišče za
več kot pol metra. Krajevna skupnost in kmetje so seve-
da predlagali cenejšo in res pravo rešitev vendar je bilo
mnenje skupnosti za ceste, da lahko s »svojim« denarjem
razpolaga kakor sama ho4e, TOREJ MOSTIČKA STA
SEDAJ POL METRA OŽJA OD ŠIRINE MOSTIČ-
KA, KI JE BIL NORMIRAN ZA DVA VPREŽNA
VOZA!

Pomislimo samo na gostoto prometa, ki ga zgostijo še
tovornjaki, ki neprestano vozijo pesek v asfaltno bazo in
še drugam. Prav tako se po tej poti združijo vse relacije
avtobusnega prometa. Mostička pa sta sedaj tako široka,
da se srečata komaj dva osebna avtomobila.

- ZAPORNICE: Popolnoma enako seje zgodilo z za-
pornicami. Krajanom in tovarišu Klemenčiču - predsed-
niku KS Notranje Gorice je direktor Skupnosti za ceste
Joze Jenko vedno obljubljal logično rešitev, ki je pravta-
ko varncjša in se s to ugotovitvijo strinjal tudi sam,
vendar je na koncu pustil vse na cedilu. Sedaj pa se
v Kmečkem glasu še norčuje, da za malo denarja ni
mogoče kupiti dražje obleke. Tu se postavlja vprašanje
zakaj jo je vseskozi obljubljal. Naj bi to povedal takoj in
bi se s skupnimi močmi prav gotovo naredilo tako kod
smo vsi brez izjeme prepričani, da je bolje. Tako pa je
Jože Jenko z denarjem. s katerim bi lahko kupil najboljšo
obleko, kupil najslabSo in še iz \et razlogov smrtno
nevarno.

- PREPUST POD CESTO PRI STARI UUBUA-
NICI: Le ta je zasut zaradi neodgovorne poteze odgovor-
nih. Namesto, da bi ob cesti podaljšali prepust, so le-tega
zasuli s peskom in lako popolnoma onemogočili pretok
vode po stari Ljubljanici. Tako ta stoječa voda škoduje
cestišiu in njivam.

SKLEP: Vse te napake so povzročene zato ker Skup-
nost za ceste Ljubljana deluje samovšeino in se ne zave-
da, da posluje z denarjem nas občanov.

PREDLAGAMO: Povezavo s prizadetimi KS in sku-
paj z delegati KS in Skupnostjo za ceste Ljubljana poiska-
ti najboljSe rešilve teh problemov. Ne čakajmo, da nas
v to prisilijo nedolžne žrtve prometnih nesreč!

Problem pitne vode na območju KS
Podpeč-Preserje, Notranjih Goric in
Vnanjih Goric

Že kar nekaj let imamo krajani omenjenih krajevnih
skupnosti nepitno, torej okuženo vodo. Prav gotovo se

stopnja okuženosti veia tako kot onesnaževanje okolja in
zajetij. Odgovorni na krajevnih skupnostih nas pisno
opozarjajo, naj vodo prekuhavamo. Ce5 da ni užitna.
Veliko pa je bilo tudi že primerov. ko so imeli krajani
prebavne in druge motnje zaradi pitja. Sedaj pa postav-
ljamo javno vprašanje: KAKO BO Z VODO V BLIŽ-
NJI PRIHODNOSTl, DA SE O DAUNI NE POGO-
VARJAMO. ALI BO POTREBNO PREKUHAVATI
VODO TUDI ZA ŽIVINO IN ZA OSEBNO PO-
RABO?

SKLEP: ne čakajmo na prve žrtve!
PREDLOG: Povezava s prizadetimi KS in tudi preko

njihovih delegatov sprožitev tega problema na občini.
Iskanje povzročiteljev in pospešeno reševanje tega pro-
blema.

za pododbor, SKZ Krim-Barje
Drago Stanovnik


